

*Biografische Daten:*



*Daniel Watzenig ist seit 2018 Universitätsprofessor für automatisiertes Fahren am Institut für Regelungs- und Automatisierungstechnik der TU Graz. Zudem leitet er den Elektronikforschungsbereich am Virtual Vehicle Research Center (COMET Zentrum für Digital Mobility). Er beschäftigt sich in unterschiedlichen nationalen und internationalen Projekten mit der Erhöhung der Sicherheit und Zuverlässigkeit von hoch- und vollautomatisierten Fahrzeugen.*

*Biographical data:*

*Daniel Watzenig has been a university professor for automated driving at the Institute of Automation and Control at Graz University of Technology since 2018. He also heads the electronics research department at the Virtual Vehicle Research Center (COMET Center for Digital Mobility) and is involved in various national and international projects to increase the safety and reliability of highly and fully automated vehicles.*